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PROTOKÓŁ NR 22/2013 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI O ŚWIATY, KULTURY I KULTURY FIZYCZNEJ 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 20 czerwca 2013r. 
 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, które odbyło się w dniu 
20 czerwca 2013r. w Bursie Szkolnej w Nowym Tomyślu udział wzięli członkowie Komisji 
oraz zaproszeni goście: Andrzej Wilkoński – Starosta Nowotomyski, Janusz Daszkiewicz – 
Skarbnik Powiatu, Janusz Nowak – Dyrektor SP ZOZ w Nowym Tomyślu, Jakub Skrzypczak 
– przedstawiciel Zespołu Placówek Oświatowych oraz Monika Perz – Kierownik Wydziału 
Edukacji i Rozwoju.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji  powitał wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych 

gości, następnie odczytał proponowany porządek obrad: 
1. Informacja ze współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieŜy w powiecie. Ocena 

aktywności powiatu w sferze sportu i rekreacji. 
2. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
3. Wnioski i opinie Komisji. Sprawy róŜne. 

 
Przewodniczący – Proponuję wprowadzenie do porządku obrad informacji 

zaplanowanej na lipiec o programie wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest powiat jako punkt 1a. 
Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju krótko przedstawi Państwu informację, natomiast 
„Informacja z wyników egzaminów maturalnych oraz naboru do szkół na rok 2013/2014” 
zostanie dokładnie przedstawiona na posiedzeniu Komisji we wrześniu.  

Przewodniczący zapytał, czy do porządku obrad są jakieś uwagi? Uwag nie było.  
Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.  
Wszyscy byli „za” jego przyjęciem.  
 
Przewodniczący przeszedł do punktu 1 porządku obrad i poprosił Pana Jakuba 

Skrzypczaka o zabranie głosu.  
Jakub Skrzypczak – przedstawiciel Zespołu Placówek Oświatowych omówił 

realizację zadań sportu szkolnego w ramach działalności Międzyszkolnego Ośrodka Sportu, 
która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący przeszedł do punktu 1a i poprosił Panią 

Monikę Perz o zabranie głosu.  
Monika Perz Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju  – Stypendia dla uczniów 

przyznawane są na podstawie uchwały nr VII/66/2011 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 
29 czerwca 2011r. w sprawie przyjęcia programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 
szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowotomyski. 
Dyrektorzy szkół składają wnioski o przyznanie  stypendium dla uczniów swoich szkół do 
dnia 15 sierpnia danego roku kalendarzowego. Zarząd Powiatu rozpatruje te wnioski w 
terminie do 15 września danego roku kalendarzowego, w związku z czym więcej informacji 
na ten temat będę mogła przekazać Państwu na kolejnym posiedzeniu Komisji. 
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W związku z powyŜszym Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad: „Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady 
Powiatu”. 

1. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
 
2. Sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia 

doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za rok 2012. 
Przewodniczący poprosił Dyrektora SP ZOZ o przedstawienie sprawozdania.  
Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – W ostatnich latach powierzchnia szpitala została 

zwiększona prawie o 100%, ale kontrakty zostały na tym samym poziomie. Pomimo tego, 
jeŜeli chodzi o wynik finansowy, Powiat Nowotomyski jako Podmiot Tworzący nie będzie 
musiał stosować zapisów ustawy o działalności leczniczej dotyczących konieczności pokrycia 
straty SP ZOZ oraz przekształcenia Zakładu w spółkę. Wynik finansowy za 2012 rok wynosi 
(-) 830.000 zł, amortyzacja wynosi 2.700.000 zł, czyli końcowa wartość jest dodatnia. 
Wartość nadwykonań za pierwsze cztery miesiące tego roku wynosiła 1.500.000 zł, natomiast 
na koniec maja tego roku wartość ta stanowi kwotę 2.050.000 zł. JeŜeli chodzi o poradnie 
przyszpitalne, w I półroczu 2012 roku wykonanie było na poziomie 30% wartości kontraktu, 
w II półroczu sytuacja uległa znacznej poprawie, natomiast w tym roku wszystkie poradnie 
mają przekroczenia kontraktów. W Poradni „K” na przykład, przekroczenie kontraktu stanowi 
105% wykonania rocznego. Cieszy nas to, tym bardziej, Ŝe ma to przełoŜenie na liczbę 
porodów w naszym szpitalu, która ugruntowała się na stabilnym satysfakcjonującym 
poziomie. Za I kwartał br. otrzymaliśmy juŜ 119.000 zł za nadwykonania w zakresie 
porodów. Liczba pacjentów naszego szpitala w roku 2012 wyniosła 14.000, z przesunięciami 
było to ok. 16.000 pacjentów. 76% pacjentów są to pacjenci z naszego powiatu, 95% 
pacjentów to mieszkańcy Wielkopolski, pozostali pochodzą z innych województw, w 
szczególności z Województwa Lubuskiego. Przy takim poziomie wykonywania zadań, jeŜeli 
nie wpłyną dodatkowe środki z NFZ, zobowiązania wymagalne będą wzrastać poniewaŜ 
niemoŜliwym jest leczenie pacjentów bezkosztowo. JeŜeli chodzi efektywność pracy 
oddziałów, wskaźnik średniego dziennego obłoŜenia łóŜek wynosi 75,4%. Jeszcze niedawno, 
w 2011 roku wskaźnik ten wynosił 65,5%, w 2012 - 67%. Na problem ten zwracała uwagę w 
swoim raporcie pani Krystyna Płukis. Pojemność naszych Oddziałów nie jest duŜa, a sugestie 
pani Płukis, aby zmniejszyć liczbę łóŜek na poszczególnych Oddziałach nie znajdowała 
zastosowania w przypadku naszego szpitala. Zmniejszenie ilości łóŜek miało spowodować 
zmniejszenie liczby personelu, jednakŜe utrzymując minimalny poziom zatrudnienia na 
Oddziałach nie wpłynęłoby to w Ŝaden sposób na poprawę efektywności. Wszystkie nasze 
działania idą w kierunku wyprowadzenia w 2014 roku naszych zobowiązań wymagalnych na 
zero.  

        
3. Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie wyraŜenia zgody na 

nabycie przez Powiat Nowotomyski części nieruchomości. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie uchwalenia 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było.  
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący przeszedł do punktu: Wnioski i opinie Komisji. Sprawy róŜne. 
Przewodniczący przedstawił wniosek o nadanie tytułu „ZasłuŜony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” dla Nowotomyskiej Izby Gospodarczej i zapytał, kto z członków jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem wniosku.  

Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony wniosek.  

 
Przewodniczący poinformował, Ŝe następne posiedzenie Komisji odbędzie się we 

wrześniu i zapytał, czy są jakieś wnioski lub uwagi?  
Z uwagi na brak dalszych wniosków i uwag Przewodniczący podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zakończył spotkanie. 
 
 
 

                       Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
 

     /-/  Tomasz Szczechowicz 
 
Protokolant:  
Agnieszka Henicz 


